

La Torre Bagura és una masia fortificada , amb torre de defensa contra els atacs de pirates i corsaris construïda l'any 1561 (segle XVI). La casa és anterior a la torre i presenta tres notables finestres d'estil gòtic tardà. La torre és de planta quadrada i té 19 m d'altura. Inicialment estava separada de la casa i té la porta d'entrada al primer pis, amb la inscripció 'Catherina Bagura me fecit 1561'. Presenta com a elements defensius quatre matacans, diverses espitllereres, etc.

La primera referència documentada correspon a l'any 1466, quan Matheu Bagur, pagès de Fontclara, va comprar perpètuament a Ramon Serra el mas anomenat d'en Serra. En un inventari post mortem dels béns d'Agustí Tor Bagur (proprietari) figura que a la torre hi havia dos arcabussos, tres escales llevadisses, etc. Des de mitjan segle XVIII i durant el XIX va formar part dels patrimonis Puig i més endavant Carles. L'any 1894 Joaquim de Carles i de Mendoza la va vendre al seu gendre Robert de Robert i Surís (marquès de Robert). El seu fill Joaquim de Robert i de Carles (comte de Torroella de Montgrí) la posà en venda i la va comprar Feliu Bret i Falgarona. Actualment el seu nét Félix Serra i Bret n'és el propietari.



La Torre Bagura es una masía fortificada, con torre de defensa contra los ataques de piratas y corsarios construida en 1561 (siglo XVI). La casa es anterior a la torre y presenta tres notables ventanas de estilo gótico tardío. La torre es de planta cuadrada y tiene 19 m de altura.

Inicialmente estaba separada de la casa y tiene la puerta de entrada al primer piso, con la inscripción 'Catherina Bagura me fecit 1561'. Presenta como elementos defensivos cuatro matacanes, varias aspilleras, etc.

La primera referencia documentada corresponde al año 1466, cuando Matheu Bagur, payés de Fontclara, compró a perpetuidad a Ramon Serra el mas denominado Serra. En un inventario post mortem de los bienes de Agustí Tor Bagur (propietario) figura que en la torre había dos arcabuces, tres escaleras levadizas, etc. Desde mediados del siglo XVIII y durante el XIX formó parte de los patrimonios Puig y más adelante Carles. El año 1894 Joaquim de Carles y de Mendoza la vendió a su yerno Robert de Robert y Surís (marqués de Robert). Su hijo Joaquim de Robert y de Carles (conde de Torroella de Montgrí) la puso en venta y la compró Feliu Bret y Falgarona. Actualmente su nieto Félix Serra y Bret es el propietario.